
Bericht	van	de	commissie	communicatie	en	aankleding	
	
	

Communicatie		
	

• Goed	om	te	weten	is	dat	we	op	dit	moment	erg	hard	bezig	zijn	met	het	opzetten	
en	inrichten	van	een	website,	t.b.v.	het	promoten	van	Bergen	op	Zoom	in	de	
meest	brede	vorm.	Hiervoor	gaan	we	de	domeinnaam	www.bergenopzoom.nu	
voor	gebruiken.	
Dit	laten	we	momenteel	ontwikkelen	en	uitvoeren	door		https://ditisvinz.nl	,	
waarbij	de	foto’s	volledig	belangeloos	gemaakt	zijn	door	Albert	Joosen	en	de	
teksten	worden	geschreven	door	Irma	van	Schaik.	Allen	op	hun	vakgebied	
professionals	en	staan	garant	voor	kwaliteit,	waarbij	Irma	de	site	inhoudelijk	zal	
blijven	onderhouden	net	als	alle	social	media	die	hier	natuurlijk	ook	op	
afgestemd	zal	worden.	
Naast	dat	we	deze	site	gaan	gebruiken	om	toeristen	te	informeren	wat	een	
prachtige	stad	we	hebben,	waaraan	een	bezoek	meer	dan	de	moeite	waard	is	
gaan	we	deze	site	ook	gebruiken	om	de	communicatie	met	de	ondernemers	te	
verbeteren.	
Dankzij	de	steun	van	Maarten	van	’t	Hof		hebben	we	dit	jaar	ook	de	online	
enquêtes	kunnen	opzetten	en	heeft	hij	een	communicatie	site	(	specifiek	een	
Sterck	site	dus)		voor	ons	ontwikkeld	die	gekoppeld	wordt		aan	de	eerder	
genoemde	promotionele	site.	Hierin	gaat	u	straks	alle	gewenste	informatie	
krijgen	over	het	wel	en	wee	van	Sterck,	zijn	bestuur	verslagen	/	activiteiten/	
begrotingen	enz.	enz.	terug	te	lezen.		Kortom	een	hele	databank	voor	wie	er	
behoefte	aan	heeft	om	door	te	nemen,	transparantie	is	immers	de	basis	van	
vertrouwen.		
Let	dus	goed	op	dat	ook	voor	diegene	die	Sterck	geen	warm	hart	toedragen	deze	
informatiebron	wel		van	groot	belang	kan	zijn,	dus	uitschrijven	uit	een	
mailingbrief	etc.	Geeft	een	ieder	een	achterstand	op	alle	informatie	die	van	
belang	kan	zijn	voor	haar/zijn	eigen	onderneming.	
Het	streven	is	er	op	gericht	om	per	1	januari	dit	alles	operationeel	te	hebben,	en	
uiteraard	wordt	u	er	later	specifiek	nog	over	geïnformeerd		
	
	

Aankleding	binnenstad	
	

• Een	deel	van	de	vorig	jaar	aangeschafte	sfeerverlichting	is	
ondertussen	opgehangen	en	maakt	onze	stad	weer	een	stukje	
gezelliger	in	deze	donkere	dagen.		Dat	we	toen	een	juiste	keuze	
gemaakt	hebben	blijkt	wel	uit	de	energie	rekening	die	we	nu	moeten	
betalen,	voor	€	12,00	per	dag	kunnen	we	momenteel	de	gehele	stad	
in	betere	sferen	brengen.	
Toch	ontbreken	er	nog	grote	delen	van	de	stad	die	echt	nog	hiermee	
ingericht	moeten	worden.	Denk	hierbij	aan	de	Potterstraat	/	de	
Moeregrebstraat	/	de	Stationsstraat	/	De	Antwerpsestraat	en	een	

http://www.bergenopzoom.nu/
https://ditisvinz.nl/


aantal	beeldbepalende	bomen	en	niet	te	vergeten	de	verschillende	
pleinen.	
Helaas	hadden	we	vorig	jaar	geen	geld	genoeg	om	de	gehele	stad	in	
één	keer	volledig	in	te	richten	en	toen	de	BIZ	vorig	jaar	niet	doorging	
was	er	helemaal	geen	zicht	meer	op	de	mogelijkheid	om	de	
ontbrekende	delen	alsnog	in	te	richten.	
Maar	we	hebben	er	alle	vertrouwen	in	dat	we	dit	jaar	wel	een	BIZ	
krijgen	en	dus	de	ontbrekende	delen	alsnog	kunnen	aanschaffen	om	
zo	de	stad	compleet	te	maken.	
Bijgaand	wat	impressies	van	hetgeen	we	nog	moeten	aanschaffen.	
		
Ook	was	de	afgelopen	zomer	de	stad	niet	echt	gezellig	aangekleed	
doordat	de	zomeraankleding	niet	aangeschaft	kon	worden.	
Uiteraard	vertrouwen	wij	er	op	dat	in	2023	ook	op	dit	gebied	onze	
stad	er	weer	anders	en	fleuriger	er	uit	zal	zien.	Ook	hiervan	enkele	
plaatjes	ter	illustratie	om	een	ieder	een	idee	te	geven	hoe	een	fraaie	
aankleding	kan	bijdragen	aan	een	positiever	straatbeeld	.	
	
Overbodig	om	te	zeggen	is	dat	alles	wat	Sterck	heeft	voorbereid	om	
onze	stad	aantrekkelijker	te	maken	en	onder	de	aandacht	te	brengen	
bij	de	consument	naast	heel	veel	creativiteit	/	inspanningen	/	
onderzoeken	en	overleggen	gewoon	ook	geld	kost	.	
Dankzij	de	steun	van	de	Gemeente	en	dat	we	de	Krabbenfoor			
(grootste	kosten	post	in	de	begroting)	in	eigen	beheer	uitvoeren	en	
dus	uit	de	begroting	is	gehaald,	kunnen	we	de	bijdragen	drastisch	
naar	beneden	bijstellen	en	een	nadrukkelijke	onderscheid	maken	in	
het	kernwinkelgebied	en	de	aanloopstraten.	De	bijdragen	waar	we	nu	
een	begroting	mee	opstellen	zijn	nagenoeg	hetzelfde	als	waar	in	2016	
een	BIZ	werd	ingevoerd,	waarmee	we	gehoor	hebben	kunnen	geven	
aan	al	diegene	die	vorig	jaar	bezwaren	hadden.	
	
	

Maak	gebruik	van	uw	stem	en	laat	deze	horen	
	

	
Met	vriendelijke	groeten,	

	
Ellen	van	Vlaardingen	


